
Do Piešťan ste prišli predstaviť svoju novú kuchársku knihu Nič lepšie nepoznám. Ako 
reagovalo piešťanské publikum na vaše recepty?
 
Myslím, že výborne. Aj sa bavili. Až tak veľa sa nepýtali, tak som väčšinou hovorila ja. No myslím 
si, že ich to zaujalo.
 
Už ste niekde s touto knižkou vystúpili?
 
V Bratislave som vystúpila v jednom kníhkupectve, kde predávajú iba knižky o varení. No musím 
povedať, že do Piešťan dnes prišlo viac ľudí a malo to aj lepšiu atmosféru (úsmev).
 
Odkiaľ prišiel nápad vydať takúto knižku receptov?
 
Nápad vznikol u vydavateľa, ktorý ma požiadal, aby som niečo napísala. Či už poviedky, prípadne 
niečo o varení. Ja som to tak nejako skombinovala a musím povedať, že vydavateľstvo Motýľ mi 
dalo absolútne voľnú ruku ako bude kniha vyzerať a čo v nej bude. Takže celé to bolo také príjemné
a nemôžem na nikoho nadávať (úsmev). Chcela som to takto, tak to tak aj mám.
 
Kniha obsahuje rôzne recepty z vašej kuchyne. Sladké, slané, pečené i varené. Je niečo, čo sa 
tam nedostalo a dnes by ste to tam ešte dodali?
 
Moja knižka je zvláštna v tom, že tam nie sú predjedlá, polievky, hlavné jedlá. Je to napísané tak 
všelijako. Súvisí to s mojím pocitom, že som v tom nechcela mať nejaký striktný poriadok. 
Samozrejme, že je ešte kopec jedál, ktoré mám rada a ktoré rada varím a ktoré sa tam nezmestili. 
Človek si stále vymýšľa, žije ďalej, zažíva nové veci... Keď bude knižka úspešná, možno napíšem 
ešte jednu (úsmev). To ešte uvidím, zatiaľ však neplánujem.
 
Na besede ste spomínali, že konzumenti jedál, ktoré sú nafotené v knihe a ktoré ste sama 
varili,  boli hlavne vaši kolegovia, kamaráti a známi. Pre koho však varíte najradšej?
 
Pre moju rodinu, pre moje dcéry. Keď sme konečne spolu a môžeme si spolu navariť, to je 
samozrejme najviac.
 
Sú to nároční stravníci?
 
No, ani nie. Viem, čo majú radi. Vyhýbam sa jedlám, ktoré radi nemajú.
 
Od koho ste sa učili variť vy?
 
Človek sa učí väčšinou pri svojej mame. Moja mama varila veľmi dobre. Potom sa zas učím aj tak, 
že všelikde jem všeličo dobré. Ak mi niečo chutí, potom sa to snažím uvariť. Vydedukujem z toho 
ako to asi robili a potom sa o to pokúšam aj doma. 
 
Ako vychýrenej kuchárke sa vám stáva aj to, že sa niečo nepodarí a potom to musíte, ako sa 
hovorí, vyhodiť aj s hrncom?
 
Málokedy to vyhodím. Vždy z toho spravím niečo iné (úsmev). Vyhadzujem len keď to zhorí, vtedy
je to nepoužiteľné. Keď niečo napríklad presolím, vždy sa to dá niečím zriediť.
 
Prezentácia knižky sa konala v priestoroch mestskej knižnice, ponúka sa otázka, aký je váš 
vzťah ku knihám i k samotnému čítaniu?
 



No, čítam veľmi rada. Predovšetkým vtedy, keď mám na to čas. Pri mojej práci sa mi číta ťažko, 
keď sa musím učiť texty a mám veľa povinností. Najradšej čítam keď mám voľno, alebo keď som 
chorá. Vtedy viem prečítať aj strašne hrubé knihy veľmi rýchlo.
 
K mojim obľúbencom patria aj autori detektívok ako Jo Nesbo, ale mám rada aj Murakamiho či 
psychologickú literatúru. Niekedy mám rozčítané aj dve knihy. Jednu detektívku a tiež niečo 
pokojnejšie.
 


